



BCS School Hours
 Sat. 9AM-12:30PM
 Morrill (408)874-5874
 Sierramont (408)679-3326
 Piedmont (408)679-3325

Newsletter 博愛通訊

博愛信箱/P.O. Box 32988, San Jose, CA 95152 • 留言/Voice Mail: 408-5200-BCS • web site: www.bcs-usa.org • Email: bcs_board@yahoo.com

博愛近期重要事項 / BCS Important Events

日期	事項	Events	地點/Where
3/11	交還舊生註冊報名表截止日	Returning Student Registration Packet Due	All Campus
	舊生兄弟姐妹註冊日	Sibling Registration	Morrill MPR
3/18	新生報名註冊座談會	Open Enrollment Seminar	Morrill MPR
3/25	新生報名註冊。註冊班級有國語學前班, CFL幼兒班, CFL一年級, 廣東學前班和廣東幼兒班。	Open Enrollment for Mandarin Preschool (MP), CFL Kindergarten (CFLK), CFL First Grade (CFL1), Cantonese Preschool (CP) and Cantonese Kindergarten (CK).	Morrill MPR

本期摘要

- § 博愛近期重要事項
- § 校長的話
- § 2017-2018註冊事宜
- § 文化班公告

<<請上博愛網站.....
<http://www.bcs-usa.org>
查閱更多圖片資料>>

www.facebook.com/BerryessaChineseSchool

編輯組電子信箱:
bcs_editor@yahoo.com



校長的話

李利中

這個星期日 (3/12) 是DST (夏令時間) 的開始, 在週六 (3/11) 睡覺前, 請把您的時鐘撥快一小時。3月18日是我們的招生介紹會, 如果您們有朋友的孩子想來學習中文, 請他們在18日上午9時30分來到Morrill辦公室參加, 我和其他的 board members 都會很樂意地解答他們的問題。3月25日是我們的公開招生日, 請告訴您的朋友。

Next change:

MAR

12

1 hour Forward

Mar 12, 2017, 2:00 am

Start DST: Sunday, March 12, 2017
1 hour forward

End DST: Sunday, November 5, 2017
1 hour backward

下週校園巡邏

3/18/2017

Morrill 校區—每班三人
 CK2 | CFL2B | L1

Sierramont 校區—每班二人
 CFL5A | CFL4A | S4

Piedmont 校區—每班二人
 CFL7B | C9 | MS2

Duty time: 8:45 - 11:45am / 11:30am-12:45pm

This Sunday (3/12) is the DST (Daylight Saving Time) begins. Please set your clock forward one hour before you go to bed on Saturday 3/11. BCS have an open enrollment seminar on 3/18. If your friends would like to send his/her kids to BCS, please encourage them to come at 9:30am. We will be there to answer their questions. Open enrollment is 3/25, please tell your friends.

查看學術比賽得獎作品和頒獎典禮相片, 請瀏覽www.bcs-usa.org/album

如果您想在當天所拍到的相片和我們分享的話, 請把相片或網址電郵到bcs_board@yahoo.com給我們, 謝謝!

如果您想和我們分享所拍到的相片的話, 請把相片或網址電郵到bcs_board@yahoo.com給我們, 謝謝!

2017-2018 學年註冊事宜

Registration Information

舊生註冊截止日期: 3/11/2017 9:30-11:00 AM 辦公室
Returning Student Registration Due: 3/11/2017 9:30-11:00 AM campus offices

舊生弟妹優先註冊 Early Registration for siblings of current students:

日期和時間 Date & Time : 3/11/2017, 9:30 to 10:30 AM
 地點 Location : Morrill Middle School Multi-purpose Room
 學費 Tuition: **\$375** 及 新生註冊費 New Student Registration Fee : \$30 (支票 Checks preferred)

請帶學生出生證明。Please bring student's birth certificate for sibling verification and registration forms.

註 Note: 文件不齊將無法受理 Registration will not be accepted without the required document.

新學年註冊座談會 Open Enrollment Seminar

幫助您了解學校概況，介紹國語部、粵語部、及 CFL 部 (Chinese as a Foreign Language) 課程。

This seminar will help you learn more about Berryessa Chinese School, and provide you information about the programs from the Mandarin, Cantonese, and CFL (Chinese as a Foreign Language) Departments.

日期和時間 Date & Time : 3/18/2017, 9:30 to 11:30 AM
 地點 Location : Morrill Campus Office

新生註冊 Open Enrollment:

日期和時間 Date & Time : 3/25/2017, 9:30 to 10:30 AM
 地點 Location : Morrill Middle School Multi-purpose Room
 學費 Tuition : **\$375** + New Student Registration Fee : **\$30** (Payment with checks are preferred)

請帶學生出生證明或護照。Please bring student's birth certificate or passport for verification and registration forms.

註 Note: 文件不齊將無法受理 Registration will not be accepted without the required document.

跳級考試 Placement Test:

跳級考試註冊截止日期 Placement Test Registration
 Deadline: 3/25/2017, before 11 AM

日期 Date: 4/1/2017

考試時間 Time : 1:00pm for CFL students and 1:30pm for Mandarin and Cantonese students.

地點 Location : Morrill Campus Office?

考試費 Test Fee : \$20

博愛同學想在下一學年度跳級，這次考試是唯一的一次機會。 This is the only test time for current BCS students who wish to skip a grade in the coming school year.

IMPORTANT: Please visit our website (<http://www.bcs-usa.org/registration/>).

文化班公告

Update: **NEW 2017-2018 Cultural class in Morrill Campus**

【新】 少林武術班，四歲至八歲學童（名額僅限於15名），在 Morrill Campus MPR 開班。

**** NEW **** Kung-Fu (Shaolin Wu-Shu) class in the School year 2017-2018, accepting the children in age group of 4 - 8 years old, up to (15) children in class.

劉韻音師父 Master Yunyin Liu

語言：國語和英文 Language: Mandarin and English

代號 Class Code: L13

時間 Time : 11:40-12:30

地點 Location : Morrill Multi-Purpose Room

學童家長可留在教室裡幫忙。It's OK for parents to stay inside MPR to provide assistance.

【新】 功夫班 **** New **** 2017-2018 Kung-Fu class in Sierramont Campus

基於體型和安全性的考量，欲報名功夫班的九歲以上學童，可報名在 Sierramont 的功夫班（代號 = S6）。

<< For the children 9 years and older, please consider taking Kung-Fu class (Class Code: S6) located in Sierramont Campus. >>

于凱師父 Master Kai Yu

語言：國語和英文 Language: Mandarin and English

目標將有助於學童的強身與自衛。Teaching self-defense and physical fitness.

文化班學費 Tuition fee = \$175 (in a separate check, payable to BCS)

2017 文化常識比賽

比賽規則及教材範圍已公布於總會網站(包括中級組和高級組)。

(<http://www.reg.ncacls.net/index.php>)

2017 成語比賽: 比賽規則及教材範圍已公布於總會網站(包括初級組和中級組)。

(<http://www.reg.ncacls.net/index.php/ncaclsphase>)

2017 多媒體簡報比賽: 比賽規則已公布於總會網站。

(<http://www.reg.ncacls.net/index.php/mutli>)

2017 國語演講比賽: 比賽規則已公布於總會網站。

(<http://www.reg.ncacls.net/index.php/speechcontest>)